

Main panel-English:

Pr ZINC BACITRACIN 110

FOR POULTRY AND LIVESTOCK FEED USE ONLY

Veterinary Use Only
Antibiotic

DIN 00824186

Bacitracin Zinc Complex, 110 g per kg. A dried, precipitated compound of zinc with bacitracin, produced by fermentation of *bacillus licheniformis* on a presterilized medium.

INDICATIONS AND DIRECTIONS FOR USE:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently and for the shortest duration required to achieve the desired clinical outcome.

Mix into complete feeds, supplements or macro-premixes at rates such that the final complete diets carry the drug at the concentrations and for the purposes indicated below. The final medicated feed should be fed as the sole ration for the periods indicated under "Treatment and Claim".

Class of Stock	Treatment and Claim	Rate of Addition g/Tonne	Level of Drug g/Tonne
Chickens: Starters	Feed for 5-15 days depending on the general condition of the poultry and speed of recovery, for the reductions of early mortality of chicks when due to organisms that are susceptible to bacitracin.	1000	110
Chickens	Feed continuously for the prevention of necrotic enteritis caused by <i>Clostridium perfringens</i> susceptible to bacitracin.	500	55
Swine	Feed continuously as an aid in the prevention of Bacterial Enteritis (scours) in swine (except coliform diarrhoea in young pigs).	500	55
	Feed for 5-15 days depending on the general condition of the swine and speed of recovery, as an aid in the treatment of Bacterial Enteritis (scours) in swine (except coliform	1000	110

diarrhoea in young pigs).

CAUTIONS:

Do not use in feeds containing bentonite or other pellet binding agents. Pigs refusing to eat should be treated individually.

WARNINGS:

No withdrawal period is required when treated according to the label. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

STORAGE: Store at room temperature (15°C - 30°C).

Net Contents: 25 kg

Exp:

Lot:



DAVIS & LAWRENCE
Cambridge, Ontario N3C 2W4

Main panel-French:

Pr ZINC BACITRACIN 110

POUR ALIMENTS DE VOLAILLE ET BESTIAUX SEULEMENT

Usage vétérinaire seulement
Antibiotique

DIN 00824186

Un complexe de bacitracine de zinc, 110 g par kg. Un précipité sec de zinc et de bacitracine, produit de la fermentation de *Bacillus licheniformis* sur un milieu pré-stérilisé.

INDICATIONS ET MODE D'EMPLOI :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence et pendant la plus courte durée de temps requise pour obtenir le résultat clinique attendu.

Incorporer aux aliments complets, aux suppléments ou aux prémélanges en quantités telles que les rations complètes contiennent les concentrations de médicament indiquées ci-dessous. Servir cet aliment médicamenté à l'exclusion de tout autre aliment durant les périodes indiquées sous le titre "Posologie et allégation".

Espèce Animale	Posologie et allégation	Taux d'incorporation g/tonne	Concentration de médicament g/tonne
Poulets : aliments de début	Servir pendant 5 à 15 jours, selon l'état général des volailles et la vitesse de rétablissement. Utiliser pour réduire la mortalité précoce des poussins causée par des organismes sensibles à la bacitracine.	1000	110
Poulets	Servir continuellement pour prévenir l'entérite nécrosante causée par <i>Clostridium perfringens</i> sensible à la bacitracine.	500	55
Porcs	Servir continuellement pour aider à prévenir les entérites d'origine bactérienne du porc (diarrhées), sauf la diarrhée due aux coliformes chez le porcelet.	500	55
	Servir pendant 5 à 15 jours, selon l'état général des porcs et la vitesse de rétablissement. Utiliser pour aider au traitement des entérites d'origine bactérienne (diarrhées) du porc, sauf la (diarrhées) du porc, sauf la diarrhée due aux coliformes chez le porcelet.	1000	110

PRÉCAUTIONS :

Ne pas utiliser dans les aliments qui contiennent du bentonite ou d'autres agents d'agglomération. Les porcs qui refusent de manger devraient être traités individuellement.

MISES EN GARDE :

Un délai d'attente n'est pas requis pour quand les directives de l'étiquette sont suivies. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

ENTREPOSAGE : Entreposer à température ambiante (15°C - 30°C).

Contenu Net : 25 kg

DAVIS & LAWRENCE
Cambridge, Ontario N3C 2W4